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Arsberetning kattehuset

l beretningsóret har Kattehuset hatt 200 frivillige fosterhjem. Antall omplasserte katter nódde igjen

rekorder med om lag 370 omplasserte katter. Beredskapen til de frivillige fosterhjemskoordinatorene
har vart og er fortsattŻ4:7. En god del av kattene har kommet fra gode samarbeidspartnere pó

@stlandet, som ikke alltid har hatt tilstrekkelig egen omplasseringskapasitet. Det legges ned enormt
mye katteomsorg og frivillig entusiasme. lnnsatsen er ulonnet. Makan tilfrivillighet er uten
sidestykke.

Kattehuset har fótt et loft med oppussing fra oremerket arv. l tillegg har frivillige ved kattehuset har

lagt ned utallige timer med oppussing og opprydding pó FoD górden. Utegórdene har fótt ny

inngjerding. Klatrestativ og kattehytter har blitt hentet pó finn i energisk loppemarkedsónd. Det er
mange som har donert tilbehor, kattesand og fór i meldingsóret, tusen takk!

Arsberetning for kenneten

2018 har vart et Veldig innholdsrikt og spennende ór pó FoD i forhold til omplassering og rutiner pó

hundesiden. Ny omplasseringsansvarlig ble ansatt i april 2018 og Anna Lie startet som daglig leder i

august. Status var da at Vi hadde mange hunder som hadde stótt pó górden i flere ór. Antallet hunder
pó górden var h@yt og det samme var stressnivóet blant hunder og mennesker. l en stressende
hverdag er ikke mólrettet trening lett ó fó til og risikoen for bitt og andre uhell er storre. l2oL7 var
det stort fokus pó fjernomplassering, mens det var lite bevegelse pó hundene pó górden. Dette bidro
da til at górden fyltes opp og det ble begrenset hvor hoyt inntak aV nye hunder vi kunne ha'

Status i april var denne:
Antall hunder pó górden:29

Av disse var 25 langtidsbeboere (hunder som har bodd pó górden iover ett er).

Nór ting stabiliserte seg etter ferieawik|ing og en sommer med mye jobbing, begynte vi ó iverksette
tiltak for ó fó ned antallet hunder. Mólet for utgangen av 2018 var at antallet hunder pó górden skulle
ligge pó +/-20.

- Aktivisering

Vi har gjort om pó rutiner for aktivisering. Mer fokus pó mental stimuli og lengre turer. Vi bruker
treningsbanen vór og jobber mer med hundene pó tur. Med mólrettet trening skal nye hunder flytte
fort videre og langtidsbeboerne skal klaĘores for nye hjem. Hver av hundene fór egen
kontaktperson som tolger opp at utviklingen gór iriktig retning'

- Frivillig/besokende

Det har tidligere vert ópent for besokende pó FoD górden. Dette er sosialt og hyggelig for
menneskene' mange vil komme og gó tur og tilbringe tid med hundene. A ha ópent for besokende er
derimot ikke det beste for dyrene. Pó fine dager fulles górdsplassen opp av fremmede mennesker. Vi



ser at Ved slik stor pógang av besokende blir hundene svert stresset. l tillegg oppstór det situasjoner
der vi ikke Var tryBge pó sikkerheten tilverken hunder eller besokende. Dersom noen har sporsmól,
henvises de til riktig epostadresse slik at rett personer kan besvare de ulike henvendelsene. Vi kan

meddele at vi fortsatt fór masse henvendelser fra folk som onsker ó bistó som frivillige og folk som

onsker ó adoptere, dette settervi og hundene stor pris pó!

Resultater og videre fokus

- Omplasseringstall hittil 2019 $anuar, februar og marc):

lnntak: 14

Endelig adoptert: 10

I proveadopsjon (pr. 31.3.19): 9

I fosterhjem (pr.31.3.19): 11

Endelig adoptert fjernomplassering: 4

Vi forsoker ó holde antall hunder pó górden pź +/- 20. Av disse er 3 faste beboere som skal bli pó FoD
górden. For disse grar va tilpasninger só livet deres blir sń godt som mulig. Det betyr at Vi har plass og
kapasitet til ó ta inn hunder pó górden og fortsatt ha nok tid til ó drive med rehabilitering og
helseoppfOlging.

- Samarbeid

Vijobber med ó fó pó plass avtaler med ulike samarbeidspartnere. Vi samarbeider med 4 ever home
og adopsjon med ó finne hjem til hundene vóre. De bistór ogsó dersom vi plutselig fór mange
foresporsler om inntak. Mosengs dyreklinikk kommer pó górden en gang i móneden for oppfplging av
hundene. Bóde pó hund og katt jobber vi for ó fó gode avtaler pó veteriner og vi etablerer samarbeid
med organisasjoner som jobber med samme mólsetning som oss _ alt for 6 kunne hjelpe flest mulig
dyr. Vi samarbeider ogsó med flere dyktige fagpersoner bóde pó hund og katt som vi ródforer oss
med ved behov. Vi er só heldige ń ha noen av de med mest eńaring og kompetanse pó hund og
adferd i Norge med pó laget - bare en telefonsamtale unna dersom vi moter pó utfordringer vi
trenger hjelp med - tusen takk!

- Utdanning

De fleste av vóre kennelansatte er nó uldannet som hundeinstruktorer. l ór har vi fótt en donert plass
pó adferskurs og det er i tillegg flere ansatte som har valgt ó melde seg pó dette. l 2018 og 2019 har
vi ogsó fótt delta pó flere gratis foredrag innen blant annet forstehjelp og aktivisering. Varneombud
og DL har vart pó HMS kurs hos Virke. En ansatt har fótt maskinforerbevis for ó kunne benytte vór
hjullaster. Vi kommer framover ogsó til ó ha fokus pó faglig pófyll for bóde frivillige og ansatte.

- Annet

Vijobber nó med ó utarbeide en femórig vedlikeholdsplan. Viktig 6 ta vare pó bygningene og samtidig
unng5 uforutsette utgifter. Vi mó ogsó jobbe for ó fó inn mer penger for ó kunne drifte videre med
samme tempo og kvalitet som vi Btor nA. Vi skal ogsó jobbe med ó nó ut tilflere mennesker, bóde
med tanke pó ó fó flere gode adopsjonshjem og fosterhjem samt spre informasjon om ńvordan man
kan stOtte oss i form av Okonomiske bidrag - mer stabil inntjening. HMS og brannvern har det vert
mye fokus pó i 2018. Dette arbeidet fortsetter i 2019.
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